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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LXI/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  

wraz z d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 
 

Posiedzenie w dniu 23 października 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 października 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:00 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Porządek obrad: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław 

Mięczakowski. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Dyrektor Gminnego 

Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska, Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Skarbnik 

Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Naczelnik 

Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Sekretarz Gminy Marek Radom 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w miesiącu wrześniu. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej odbytego w miesiącu wrześniu:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w miesiącu wrześniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław Mięczakowski poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w miesiącu 

wrześniu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w miesiącu wrześniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

2. Informacja na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie 

Gminy Prudnik w roku 2023 (druk nr 1461) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacja na temat gospodarki leśnej, stanu drzewostanu i zalesień na terenie 

Gminy Prudnik w roku 2023 (druk nr 1461) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2022/2023 (druk nr 1462) 

Informacje omówiła Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria 

Strońska.  

Radna Katarzyna Rożek oznajmiła, że w sprawozdaniu zawarta jest informacja, że  
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w żłobkach jest 99 dzieci. Nie jest jednak wyszczególnione czy dotyczy to żłobków 

prywatnych czy publicznych. 

Dyrektor Maria Strońska poinformowała, że sprawozdanie obejmuje tylko publiczne 

żłobki. Dwa oddziały żłobkowe znajdują się na osiedlu oraz dwa na ulicy Ogrodowej.  

Radna Katarzyna Rożek zapytała czy ta liczba to maksymalna ilość miejsc? 

Dyrektor Maria Strońska oznajmiła, że znajdzie się miejsce jeszcze dla jednego dziecka.  

Radna Katarzyna Rożek zauważała, że w sprawozdaniu funkcjonują dwie nazwy Szkoły 

Podstawowej Stowarzyszenia Złoty Potok.  

Dyrektor Maria Strońska oznajmiła, że wkradł się błąd, który poprawi.  

Radny Zygmunt Bochenek poruszył temat zaciekającej piwnicy w Szkole Podstawowej   

nr 3. Zapytał dlaczego nie zostały naniesione poprawki podczas remontu nawierzchni ul. 

Szkolnej i problem cały czas tam występuje? 

Burmistrz oznajmił, że dyspozycje zostały wydane. Zapewnił, że sprawdzi czemu to nie 

zostało poprawione.  

Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że osoba, która jest za to odpowiedzialna nie 

dopilnowała tematu. Dodał, ze w miejscu tym wystarczyłoby zrobić korytko ze spadem w 

kierunku jezdni.  

Naczelnik Aleksander Gacek odpowiedział, że nie ma wiedzy od Pani Dyrektor, aby woda 

zbierała się w omawianym miejscu. Dodał, że w któryś dzień podjedzie do szkoły, aby ustalić 

gdzie tkwi problem.    

Radny Stanisław Mięczakowski poruszył temat odpowiedzi na interpelację dotyczącą 

zamontowania punktu świetlnego w Łące Prudnickiej na słupie nr 582, gdzie napisano, iż 

będzie to możliwe po zabezpieczeniu środków finansowych w ramach budżetu sołeckiego. 

Radny dodał, ze z tego co się orientuje budżet sołecki jest już podzielony – realizowane 

będzie zadanie w postaci budowy wiaty wolnostojącej przy budynku ASiP- u. W związku z 

tym że wątpi, iż 4 000 zł wieś będzie w stanie wysupłać z funduszu sołeckiego prosi, aby 

zadanie to zostało zrealizowane z budżetu gminy Prudnik, gdyż teren tam jest nieoświetlony. 

Poprosił, aby pochylić się nad tym zadaniem. 

Burmistrz oznajmił, że w tym roku Gmina dołożyła środki do świetlenia na ul.Głuchołaskiej, 

aby dokończyć to zadanie. Rada Sołecka oraz pani sołtys zostali poinformowani, że jeżeli są 

zadania pilne dla Rady Soleckiej w kwestii oświetlenia lub inne działania, to poproszeni byli, 

aby to uwzględnić. W tej chwili trudno złożyć deklaracje, że pieniądze na te zadania będą 

mogły być przeznaczone,  ze względu na to, że koszty funkcjonowania i koszty, które można 

przeznaczyć na inwestycje są bardzo mocno zacieśnione ze względu na inwestycje, które już 

trwają i ciężko tworzyć nowe.  

Radny Zygmunt Bochenek poruszył temat harmonogramu remontu ulic i chodników. Podjął 

dyskusję w temacie ul. Nowej, Robotniczej i Soboty. Radny oznajmił, że według 

otrzymanych odpowiedzi na interpelację obiecane było, że do końca roku 2023 zostaną 

wyremontowane chodniki na ulicy Nowej i Robotniczej w Prudniku. Na wykonanie ulicy 

Soboty miał zostać również wykonany projekt przez pracowników urzędu.  

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że nigdy nie składa deklaracji kategorycznej, że coś 

zostanie zrobione, a ewentualnie, że „postara się zrobić”, jeżeli będą takie możliwości. 

Zadanie może zostać wykonane w momencie kiedy będą na to środki, jeżeli tych środków nie 

ma to nie ma możliwości wykonania czegokolwiek. Jeżeli są środki wówczas podejmowane 

są działania, aby zadania wykonać. Patrząc na listę większość dróg zostało wykonane. W 

najbliższym czasie planuje się wykonać dokumentację ulicy Spokojnej oraz ul. Maków, po to, 

aby w przyszłym roku można było wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie z Funduszu Dróg 

Samorządowych.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2022/2023 (druk nr 1462) kolejno przez 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXIV Sesji Rady Miejskiej:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1463) 

Radna Katarzyna Rożek poruszyła temat pierwszego pkt uzasadnienia. Zapytała czy deficyt 

zmniejsza się czy zwiększa?  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmił, że kwota deficytu zmniejszyła się o wartość 

2 800 000 zł. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poprosił o opisanie poszczególnych 

zmian na rok 2023.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator omówiła poszczególne paragrafy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1463) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1464) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że w wieloleciu pojawia się wiele nowych zadań. 

Są to zadania, które przez wiele la pojawiały się jako zadania pilne. Związane są one z 

nowym programem – finansowaniem unijnym. Trzeba przygotować dokumentację po to, aby 

w momencie pojawiania się projektów była możliwość składania wniosków. Zadania, które 

się pojawiają były już wielokrotnie dyskutowane i podnoszone przez mieszkańców. Wynikają 

one również z potrzeb remontowych niektórych obiektów użyteczności publicznej.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1464) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 1465) 

Radny Stanisław Mięczakowski poprosił o uzasadnienie uchwały. 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że zmiana spowodowana jest dopuszczalnym 
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wskaźnikiem zmiany stawek maksymalnych. Proponuje się zwaloryzowanie wzrostu o 7 %. 

Są tendencje, które mówią o tym, aby stawki podatku podnosić sukcesywnie, aby w kolejnych 

latach nie trzeba było ich podnosić w większym stopniu. Około 95% gmin będzie podnosić 

stawki.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski pyta czy to 7% dotyczy każdej pozycji? 

Skarbnik Wioleta Zator potwierdziła, że wzrost podatku dotyczy każdej pozycji.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 1465) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

PRZECIW (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 1466)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso(druk nr 1466) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1467) 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że Rada Miejska wyraziła zdanie odnośnie 

sprzedaży tej nieruchomości. Ostatnio pojawiają się złe praktyki głosowania uchwały do 

skutku. Radny stwierdził, że skoro jednoznacznie Rada wyraziła zdanie, że uchwała nie 

powinna być procedowana to po raz czwarty projekt pojawia się w porządku obrad.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że projekt uchwały w takiej formie pojawia się po 

raz pierwszy. Projekt został przedyskutowany, radna Urszula Rzepiela napisała wyjaśnienia 

do Przewodniczącej Rady oraz do Burmistrza uzasadniając swoje zdanie, aby teren został 

wystawiony do sprzedaży w formie przetargu. Pomimo tego, że pracownicy merytoryczni 

twierdzą, że forma sprzedaży tego terenu w przetargu nieograniczonym nie do końca jest 

właściwy, bo powinien być jednak przetarg ograniczany, żeby nie było jakichkolwiek 

wątpliwości, uchwała została przedstawiona w taki, a nie inny sposób. Burmistrz stwierdził, 

że jeśli wpłynął wniosek jest przedsiębiorca, który chce ten teren nabyć to nie ma podstaw do 

tego, aby wniosek radnego został kategorycznie odrzucony. Nie wpłynął żaden wniosek 

dotyczący chęci dzierżawy terenu, natomiast nadal jest chętny do nabycia terenu.  

Radny Stanisław Mięczakowski przypomniał, że ta tej komisji projekt uchwały był już 

głosowany na poprzednim posiedzeniu. 

Między radnym a Burmistrzem wywiązała się dyskusja w temacie. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał czy ktoś zaciągał opinii mieszkańców tamtego terenu 

odnośnie planów sprzedaży? Wyraził zdanie, że teren ten jest ładnie zagospodarowany i może 

mieszkańcy powinni mieć wpływ na dalsze jego losy. Nawiązał do terenu na ul. Wiejskiej – 

Skowrońskiego, gdzie powstał ogromny budynek jednego z marketów, który zasłonił widok 

ludziom mieszkającym naprzeciwko.  

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że nikt nie pytał mieszkańców w opinie. Dodała, że 

sprzedaż dotyczy tylko części skweru, nie całości. Ponadto różnica pomiędzy poprzednią 

uchwałą a dzisiejsza jest taka, że proponuje się sprzedaż w trybie przetargowym, 

Przewodniczący Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że przedstawiona uchwała w tej formie, 

jest w porządku. Sytuacja zdaniem radnego jest czysta i nie budzi żadnych kontrowersji. 

Każda osoba zainteresowana może wpłacić wadium i startować w przetargu.  

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1467) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

PRZECIW (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1468) 

Projekty uchwał omówiła Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1468) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1469) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1469) 

kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Korzystając z okazji radny Stanisław Mięczakowski i sołtys Mieczysław Partyczny 

poruszyli temat cmentarza ewangelickiego w Moszczance. Oznajmili, że jest to miejsce 

zapominane, na dzień dzisiejszy ZUK kosi teren, ale w ostatnim czasie dochodzi tam do 

kradzieży. Sołtys oznajmił, że warto byłoby się zainteresować tematem. 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że rozezna temat. 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1470)  

Kierownik Referatu Monika Gniecka - Witkowska omówiła projekty uchwał (druki 1470-

1472).  

Przewodniczący Andrzej Gajewski dopytał czy dobrze rozumie – pojemnik na odpady 

zielone i odpady BIO teraz jest jednym pojemnikiem? I właściciel, który posiada te dwa kosze 

będzie mógł wystawić tylko jeden? 

Kierownik Referatu Monika Gniecka – Witkowska potwierdziła.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski dopytał czy w takim razie ZUK będzie odbierał te 

„luźne” kosze czy zostaną one u właściciela? 

Kierownik Referatu Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że u właściciela zostaną 

tylko te kosze, w które właściciel zaopatrzył się sam i będzie go można wykorzystać na 

odpady zmieszane lub popiół.  

Radny Stanisław Mięczakowski zauważył, że w okresie jesiennym będzie znacznie więcej 

odpadów zielonych w postaci liści. Czy osoby, które zadeklarują, że nie będą oddawały 

popiołu będą miały możliwość dostawienia dodatkowego pojemnika na odpady zielone? 

Kierownik Referatu Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że ustawa określa terminy 

minimalne w odniesieniu do miesiąca października i wtedy gmina musi zapewnić odbieranie 

bioodpadów z nieruchomości. Gmina Prudnik wydłużyła już ten okres o miesiąc listopad, 

jednak nie ma możliwości, aby ktoś kto nie oddaje popiołu mógł oddawać więcej odpadów 

zielonych. Każdy właściciel może jednak dostarczyć samodzielnie dowolną ilość odpadów 

zielonych na PSZOK.  

Sołtys Mieczysław Partyczny zapytał czy planowana jest podwyżka stawek za śmieci na rok 

2024? 
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Kierownik Referatu Monika Gniecka – Witkowska odpowiedziała, że wydział jest w 

trakcie przygotowania projektu budżetu na rok przyszły. Część nadwyżki zostanie 

wykorzystana już w tym roku. Dopiero po pełnym roku będzie wiadomo ile faktycznie 

środków finansowych zostało wykorzystanych. Na chwilę obecną pieniądze w budżecie są, 

jednak z miesiąca na miesiąc jest więcej odpadów. Nie wiadomo też, czy instalacje 

komunalne nie zwiększą opłat za odbiór odpadów.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Prudnik (druk nr 1470) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1471) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1471) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym (druk r 1472) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał  czy jest jakaś propozycja z Zakładu Usług 

Komunalnych dotycząca wprowadzenia odbioru zużytego sprzętu elektronicznego od 

mieszkańców?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że taka opcja istnieje. Za jakiś czas na pewno 

trzeba będzie się zastanowić nad nowymi stawkami odbioru odpadów. Jeśli będzie wola to 

zostanie to skalkulowane. Widząc jaki będzie koszt będzie można podjąć decyzje.  

Sołtys Alicja Zawiślak oznajmiła, że temat ten już był w gminie i ZUK zbierał tego typu 

odpady. Jednak w momencie gdy ZUK miał odpady tego typu odbierać przejeżdżała firma 

spoza gminy, która zbierała sprzęt w lepszym stanie zostawiając tylko rzeczy niekompletne. 

Burmistrz oznajmił, że cały czas można oddawać tego typu odpady na PSZOK. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski stwierdził, że jest to rozwiązanie, jednak nie każdy 

może wywieźć samodzielnie elektroodpady na PSZOK 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym (druk r 1472) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika (druk nr 1473) 

Radna Katarzyna Rożek zapytała czy rodzina Pana Surmińskiego wie o pomyśle i jak się na 

ten temat wypowiada? Czy znany jest projekt pomnika, jak ma on wyglądać? O jakie 

wsparcie gminy chodzi w piśmie z prośbą o podjęcie uchwały? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że wsparcie polega na wyrażeniu zgody na 

wzniesienie pomnika, gdyż zgoda taka leży w kompetencji Rady Miejskiej. Poinformował, że 

z tego co wie rodzina Pana Surmińskiego nie wnosi sprzeciwu odnośnie tego przedsięwzięcia. 

Ponadto to Starostwo bierze na siebie odpowiedzialność prawną za powstanie tego obiektu. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika (druk nr 1473) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1474)  

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1474) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Burmistrz oznajmił, że uważa, iż zasadnym byłoby opracowanie  nowego ramowego 

harmonogramu remontu dróg dla gminy Prudnik.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał radnych o zdanie czy robić jeden harmonogram 

dla całej gminy czy dwa odrębne dla terenów wiejskich oraz dla obszaru miasta? Oznajmił, że 

jego zdaniem powinny być dwa odrębne harmonogramy. 

Sołtysi jednogłośnie uznali, że dla terenów wiejskich powinien być opracowany osobny 

harmonogram. 

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że był opracowany harmonogram, który jak 

niegdyś padło - nie jest wyznacznikiem kolejności remontu dróg i nie obliguje nikogo do 

trzymania się go. Po drugie z tego co się orientuje nie wszystkie drogi zostały wykonane, 

więc zasadnym byłoby przeniesienie tych dróg do nowego harmonogramu.   

Przewodniczący Andrzej Gajewski zasugerował, aby zweryfikować harmonogram pod 

względem wykonania, wykreślić drogi, które zostały zrealizowane, przesłać sołtysom, aby 

mieli wiedzę, a na jednej z kolejnych komisji sołtysi będą mogli zaproponować punkty do 

uzupełnienia harmonogramu. 

Sołtys Alicja Zawiślak wyraziła zdanie, że oczywistym jest, aby to sołtysi poinformowali  

o tym co należy zrobić w poszczególnych sołectwach. 

Między radnymi i sołtysami wywiązała się dalsza dyskusja. 

Sołtys Wierzbca Mieczysław Mrozek uznał, żeby harmonogram zastąpić słowem lista. 

Stworzyć listę dróg do zrobienia o takim samym priorytecie, a wykonywać zgodnie z 

możliwościami finansowymi gminy oraz możliwościami pozyskania środków z zewnątrz. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski poprosił o przesłanie listy wykonanych dróg do radnych 

oraz sołtysów.  

Radny Stanisław Mięczakowski poruszył temat skrzyżowania ul.  Piastowskiej z ul. Nyską. 

Zapytał Naczelnika Wydziału Inwestycji Aleksandra Gacka czy kontaktował się w tej sprawie 

ze Starostwem? Oznajmił, że dawno temu składał interpelacje w temacie tego, aby w miejscu 

tym zrobić skrzyżowanie o ruchu okrężnym. Zapytał czy zostały podjęte w tym temacie jakieś 

działania? 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek w odpowiedzi poinformował, że 

interpelacja radnego została przesłana do Starostwa. Starostwo po kilki miesiącach 

odpowiedziało, że zlecona zostanie koncepcja przebudowy tego skrzyżowania. Ponieważ jest 

to skrzyżowanie, które łączy kategorię dróg powiatowych i gminnych opracowanie takiej 

dokumentacji oraz za bezpieczeństwo odpowiada zarządca drogi wyższej kategorii, czyli 

Starostwo. Także Gmina czeka na ruch z ich strony. 

Burmistrz poinformował, że zostało trochę koski brukowej z rozbiórki. Jeśli komuś się 

przyda można się zgłosić do Wydziału Inwestycji. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław Mięczakowski wyraził opinię, 

że na sesji powinni pojawić się Prezesi ZUK.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski przyjął wypowiedź radnego jako zdanie informacyjne. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

  

 

 

  

Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej 

 

Stanisław Mięczakowski  

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


